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Protokoll Styrelsemöte

SOLNA FÄLTRITTKLUBBS UNGDOMSSEKTION

Järvavägen 7
170 79 Solna
www.sfrk.nu

2024-03-05 18.00-19.00
Plats: Cafeterian, Gröna Ridhuset

Närvarande:
Agnes Lindström (ordförande)
Tilda Moodysson (sekreterare, lokstödsansvarig)
Ebba Drugge (skattmästare)
Rebecka Bonnevier (vice sekreterare)
Martin Viksten (klubbmästare, vice ordförande)

Ej Närvarande:
Saga Gidlund

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE
Agnes Lindström förklarade mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON
Ebba Drugge valdes att jämte ordförande justera protokollet.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA
Föredragningslistan godkändes.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL
Justerat och publicerat på hemsidan.

§ 5 EKONOMI
Just nu har vi 16 881 kr och 71 öre. Vi har ca 11 600 kr kvar att samla in till ridlägret.

§ 6 RAPPORT CAFETERIAGRUPPEN
● Lema Adam och Rebecka Bonnevier kommer följa med på ridlägret.
● Nya gruppansvariga:

- För grupp Munk: Carmen Carlsson
- För grupp Tårta: Tindra Fondelius

● Vi har tagit in en reserv till grupp tårta, Emelie Tauson.
● Martin undersöker användandet av pantmaskinen. Om det inte fungerar ansvarar

Martin för att kontakta pantamera-supporten.
● Den nya regeln om mobilförbud i cafeterian verkar fungera bra, ibland måste man

påminna varandra. Vi beslutar att ha kvar regeln.
● Vi beslutade att uppdatera reglerna för cafeterian, för att det ska bli mer tydligt. Ebba

Drugge ansvarar för att uppdatera reglerna i dokumentet. Uppdateringen:

http://www.sfrk.nu


Sida 2 av 4

Protokoll Styrelsemöte
- Om du får upprepade prickar kan du få en varning av någon cafteteriaansvarig

(beroende på varför du fått prickarna). Vid varningar kommer vi blanda in
föräldrar.

- Du kan få två varningar, om du sedan får en tredje varning blir du utesluten
från cafeteriagruppen.

● Agnes Lindström lägger upp ansvarigdokumentet i Facebook-gruppen
● Föräldrar tycker att deras barn står för många lovdagar i cafeterian. Med anledning av

detta har Agnes Lindström haft ett möte med Sara Skullered.
- Ett förslag till nästa termin är att göra en enkät i början av hösten där alla får

berätta vilka lov de är hemma. Vi sparar alla datum i “datumdokumentet” så
man kan se hur många gånger alla grupper står.

● Tid och plan för skjuts och samling innan ridlägret:
- Ebba Drugge mejlar Södertörn och kollar när vi ska vara där, hur rummen ser

ut, packlista, bra att veta osv.
- Vi ses på ridskolan 1,5 h innan vi ska vara på plats på ridlägret. Ebba Drugge

lägger upp på fb om när vi ska samlas på ridskolan.
- Rebecka Bonnevier och Ebba Drugge ansvarar för att hitta skjuts.

● Cafeteriamöte med information om ridlägret: 2/6 kl 14

§ 7 STYRELSENS VERKSAMHETSPLAN
Utvärdering sportlov
Det gick bra! Alla var nöjda och glada.

Planering påsklov
Preliminärt:

● Rykttävling: onsdag em
● Hurry scurry: tisdag och fredag
● Fångarna i stallet: torsdag

Planeringsmöte för Fångarna i stallet ca 15.30 3/4, vi bjuder in hjälpstyrelsen. Ebba Drugge
bjuder in dem.
Agnes Lindström kollar datumen för påsklovet med Björn.
Ebba Drugge kollar när alla är hemma under lovet och gör ett schema om vilka som är
ansvariga för vilken aktivitet.

Utvärdering pluggstuga
Det gick bra! Tilda Moodysson sätter upp en lapp på anslagstavlan om när de kommande
pluggstugorna kommer vara.

Status och utvärdering av värdegrundsaktivitet med material från SISU
- Värdegrundsaktiviteten gick bra!
- Vi får använda planscherna på framtida aktiviteter. Vi ska då samla in personnummer

och skicka dem till SISU.
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Övrigt
DUS årsmöte 12/3. Agnes Lindström, Ebba Drugge och Rebecka Bonnevier går på det.
KM i käpphästhoppning 9/6.
Agnes Lindström kollar när vi ska ha intervjun för “Mitt i Solna” om käpphästhoppning.
Protokollet från årsmötet ligger uppe på hemsidan

§ 8 ÖVRIGA FRÅGOR
● Vi gick igenom svaren från enkäten till hjälpstyrelsen.

- Vi kommer bjuda in de till möten inför större aktiviteter.
- Vi kollar om de vill ha egna presentationer som vi kan lägga ut på instagram.

● Vi ska ta gruppfoto 3/4, hjälpstyrelsen blir inbjudna till det.
● De protokoll som är underskrivna och har datum på sig är publicerade på hemsidan.

Vi nöjer oss med de som är publicerade nu.
● Nya termosar är inköpta.
● Idrottsband är beställda och på väg.
● Sara Skullered har kollat på de flestas belastningsregister. De som glömde ta med sig

sitt belasningsregister eller inte var närvarande under mötet ansvarar själva för att visa
det för Sara.

● Martin viksten har fixat en QR-kod till vårt linktree som vi kan sätta upp på
anslagstavlan. Han skriver ut den och sätter upp den på tavlan.

● Vi börjar nästa vecka, v 11, med att lägga ut våra presentationer på händelser på
instagram. I samband med det lägger vi ut en frågeruta, så att vi under dagen kan
svara på frågor.

- Måndag: Rebecka
- Tisdag: Ebba
- Onsdag: Tilda
- Torsdag: Martin
- Fredag: Agnes
- Lördag: Saga

● Rebecka Bonnevier har fått inlogg till vår drive och våra sociala medier nu!
● Tilda Moodysson kontaktar Väsby ridklubb.
● Rebecka Bonnevier fixar sparade händelser på vår instagram.
● Vi tar bort de gamla höjdpunkterna om julkalendern från våra sparade händelser.
● För att bli mer aktiva på vårt Tiktok-konto ska vi börja lägga ut “onsdagsdansen”, en

dansvideo på onsdagar.

§ 9 KOMMANDE MÖTEN
● Fångarna i stallet-möte+styrelsemöte: 3/4 kl 15.30
● Cafeteriamöte: 2/6 kl 14

§ 10 VAD VILL VI KOMMUNICERA?
● Presentationer på instagram, alla ansvarar själva för sin dag.
● Tid, skjuts mm till cafeteriagruppen på Facebook, Ebba Drugge ansvarar
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● Påsklovsaktiviteter

§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE
Agnes Lindström förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Tilda Moodysson

Justeras:

Agnes Lindström Ebba Drugge
Ordförande Justeringsperson


